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Egyszerű többség 

 
 

Tisztelt Humán Bizottság! 
 
 
A Bizottság a 2018. évi munkatervébe napirendjére tűzte a városi sportegyesületek 
tevékenységére vonatkozó beszámolókat. A mellékletben olvasható a Szekszárdi Kerékpáros 
Sportegyesület szakmai beszámolója, valamint a jövőre vonatkozó terveinek bemutatása. Az 
ülésen az egyesület képviselője meghívottként jelen lesz, ahol lehetőség nyílik további 
kérdések megvitatására. 
 
Kérem a Tisztelt Bizottságot szakmai beszámoló megtárgyalására és határozathozatalra. 
 

Szekszárd, 2018. január 18. 

 

 

Csillagné Szánthó Polixéna 

   Humán Bizottság elnöke 
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Határozati javaslat 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Humán Bizottságának 

…./2018. (I.22.) határozata 
a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Humán Bizottsága a Szervezeti 
és Működési Szabályzatáról szóló 27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú 
melléklet 2. pont 8 alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 
 

1. jóváhagyja a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület szakmai beszámolóját; 

 

Határidő: 2018. január 22. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna Humán Bizottság elnöke 

 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 

megvalósításához sok sikert kíván; 

 

Határidő: 2018. január 22. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna Humán Bizottság elnöke 

 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 

lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

 

Határidő: 2018. január 22. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna Humán Bizottság elnöke 
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Szakmai beszámoló 
- Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala Humán Bizottsága felé – 

 

a Szekszárdi Kerékpáros S. E. 2017. évi működéséről 
 
Sportegyesületünk a 2017. évben is az alapszabályában foglaltak szerint működött.  
Hagyományosan az év első két hónapja az alapozási időszak volt, amikor konditeremben és 
tornateremben folytak az edzéseink, illetve a felkészülési időszakban más kiegészítő sportágat is 
„igénybevettünk” az állóképesség megszerzése érdekében. A leghidegebb és csapadékos 
időszakokban a kinti kerékpározást teremben tartott görgőzéssel pótoltuk. Tavasztól már 
rendszeressé váltak a heti 4-5 alkalommal lebonyolított kerékpáros edzéseink. Ezek időtartama 
általában a 1.5 óra és a 3-4 óra között változott. A szezonban a taglétszámunk 12 fő volt, akik közül 4 
sportoló váltott ki versenyengedélyt. 
 
Szerény anyagi lehetőségeinkhez képest az év elejétől igyekeztünk rajthoz állni minden fontos 
versenyen, ahol a legfiatalabb sportolóinknak és a felnőtteknek is rendeztek futamokat. A külföldi 
„utazást” ezúttal egy szlovák kupafutamon való részvétel jelentette. Ebben az évben az országúti 
szakág mellett a mountain bike OB-n is képviseltük városunkat. A bajnoki dobogós helyezések idén 
sajnos elmaradtak, de az OB 6. helynél ezúttal sem adtuk lejjebb. Az országos diákolimpiára az 
egyesület költségén juttattuk el az iskoláskorú fiatalokat, ahonnan már bronzéremmel térhettünk 
haza. A 2017. évi versenyszezonban 12-15 versenyre jutottunk el, illetve megrendeztük az V. 
Szekszárd GP-t, és a Kerékpáros Suli Kupát.  
Csapatunk 2017-ben az igazolt sportolók mellett amatőr sportolókkal is foglalkozott, pontosan a 
létszámbővítés miatt.  
 
2018-ban is folytatni kívánjuk azt a célt, amit kitűztünk magunknak: a legtehetségesebbek és 
legszorgalmasabbak részére biztosítjuk az élsport lehetőségét, de legfőbb feladatunk, hogy minél 
többeket nyerjünk meg a kerékpározás iránt. A támogatók felkutatása is fő feladatunk, de azt meg 
kell, hogy előzze egy ütőképes, a hazai kerékpársport egyik meghatározó csapatának újjáélesztése. A 
toborzást elsősorban a Szekszárdon, vagy a közelben megrendezendő amatőr gyerekfutamoknál 
szeretnénk végezni, illetve az iskolákban a testnevelő tanárok bevonásával, továbbá az országúton is 
próbálunk „kihalászni” egy-egy kerékpárost… 
 
Sportegyesületünk ezúton is megköszöni Szekszárd M. J. V. Polgármesteri Hivatalának a 2017. évi 
anyagi és erkölcsi támogatást! Bízunk benne, hogy kitűzött céljainkhoz a város 2018-ban is anyagi 
segítséget nyújt. 
 
 
 
 
Kelt: Szekszárd, 2018. január 14. 
 
    Készítette: 
      ……………………………………….. 
       Steig Gábor 
         S. E. elnök 

 


